



产品名称：一次性使用无菌激光光纤

注册证号：吉械注准20212012392

适用范围：本产品在医疗机构中使用，会与输出波长为350nm-2200nm的激光器配合使用，用于传输激光能量。

产品结构：产品主要由光纤，连接器组成。

产品特点：

1. 光纤采用SMA-905国际标准接口，与市场上的绝大多数钬激光治疗设备保持一致；
2. 激光光纤内芯和包层均采用石英材质，外面还有一层坚固耐磨的涂覆层，用来保护光纤在使用过程中不受到损坏折断。
3. 医用激光光纤有多种规格，能满足不同临床治疗的需要。
4. 光纤传输效率稳定。良好的柔韧性和机械强度传输性能稳定优质纤芯材料，品质保证。高温应用范围。环氧乙烷灭菌。

Product Name: Disposable Sterile Laser Fiber

Registration No.: JXZZ 20212012392

Scope of Application: It is used in medical institutions and is compatible with lasers with output wavelengths ranging from 350nm to 2200nm. It is used for the transmission of laser energy.

Product Structure: The product mainly consists of optical fibers and connectors.

Product Features:

- 1.The optical fiber adopts the SMA-905 international standard interface, which is consistent with the majority of holmium laser therapy devices available on the market;
- 2.The laser fiber core and cladding are made of quartz material, and there is a layer of durable and wear-resistant coating on the outside to protect the fiber from damage or breakage during use.
- 3.Medical laser fibers are available in various specifications to accommodate different clinical treatment needs.
- 4.The optical fiber provides stable transmission efficiency. The optical fiber exhibits good flexibility and mechanical strength, ensuring stable transmission performance. High-quality core materials are used to guarantee product quality. The optical fiber can be used in high-temperature applications. It is sterilized with ethylene oxide.